

Influenza

Australia (14 October 1993).¹ Influenza activity has decreased after a peak around the end of August and beginning of September. The overall level of activity has been moderate. Influenza A(H3N2) and influenza B have been detected throughout the season with the latter predominating; only a few influenza A(H1N1) cases have been reported.

France (13 October 1993). The first influenza virus reported this season was influenza A(H1N1). It was isolated from a hospitalized child in the northern part of the country in early October.

United Kingdom (8 October 1993).² Influenza A virus was isolated from a case during an outbreak of acute respiratory illness which affected 400 persons in a university campus in Scotland in early October.

¹ See No. 41, 1993, p. 301.

² See No. 40, 1993, p. 295

Grippe

Australie (14 octobre 1993).¹ L'activité grippale a diminué après un pic vers la fin août et le début septembre. Le niveau global d'activité a été modéré. Les virus grippaux A(H3N2) et B ont été décelés tout au long de la saison, avec une prédominance du virus B; seuls quelques cas de grippe A(H1N1) ont été signalés.

France (13 octobre 1993). Le premier virus grippal signalé cette saison a été le virus A(H1N1). Il a été isolé d'un enfant hospitalisé dans la partie nord du pays au début d'octobre.

Royaume-Uni (8 octobre 1993).² Le virus grippal A a été isolé d'un cas au cours d'une flambée d'affections respiratoires aiguës qui a touché 400 personnes dans un campus en Écosse au début d'octobre.

¹ Voir N° 41, 1993, p. 301

² Voir N° 40, 1993, p. 295